
 
 

ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 11. října 2011 

 
 
Přítomni:  prof. Labík, prof. Urbanová, doc. Chuchvalec, doc. Grosová, doc. Hofmann, 

prof. Procházka, doc. Turzík, prof. Schreiber, prof. Matějka, doc. Jahoda, Ing. 
Klaudisová 

 
1/ Děkan prof. Labík: 
 

z KR 
 

 informace o Institucionálním rozvojovém programu VŠCHT Praha 

 Prof. Valentová (AS) – návrh prof. Staňka do předsednictva Rady VŠ spojit 
s novým rektorem, případný návrh do 18.10.2011 

 Čerpání rozpočtu – granty a ostatní účelové projekty do konce roku musí být vše 
utraceno a správně zaúčtováno, ušetřené prostředky z neúčelových fondů mohou 
být převedeny do příštího roku 

 Děkani a vedoucí ústavů dostanou  webové rozhraní pro sledování končících 
pracovních poměrů 

 Děkan nahlásí prorektorovi prof. Rumlovi pracovníka děkanátu, zodpovědného za 
studenty samoplátce (Ing. Klaudisová) 
 

 
KD 
 

 Kolegiu předložen návrh atestace Ing. Souškové do třídy A4, vedoucí ústavu 
referoval o Ing. Souškové, kolegium schválilo  9 hlasy pro ( 2 se zdrželi) její atestaci 

 Vytvořen pořadník důležitosti rekonstrukcí laboratoří pro rok 2012: 444 (místnosti 
po ČVUT), 403 (místnost doc. Dohnal), 402 (místnost doc. Sýkora). Děkan pošle 
tuto informaci vedení školy. 

 
 
2/ Věda a výzkum, proděkanka prof. Urbanová: 

 Studentská vědecká konference. Proběhne 25.11. Do 21.10. děkan jmenuje 
koordinátora za fakultu (Ing. M. Botek souhlasí) a pracovníky odpovědné za 
jednotlivé sekce. Ty dodá ing. Botek.  
Další termíny: 1.11. děkanát dodá na VaV  názvy sekcí, počet účastníků v každé sekci, 
14.11. jmenování komisí,  
18.11. místo a čas konání jednotlivých sekcí, anotace prací v jednotné úpravě, 
seznam sponzorů jednotlivých sekcí elektronicky na VaV.  
18.11. vyvěšení sborníku na web,  
9.12. písemná zpráva o průběhu soutěže.  

 IGA. Proděkanka rozeslala řešitelům oborových grantů žádost o kontrolu aktuálního 
stavu řešitelských týmů (ukončivší a nastupující). Po odsouhlasení řešitelé vrátí 



prostředky na osobní náklady (stipendia+ mzdy školitelů + odvody z mezd) do 
fakultního fondu rezerv 453 88 1191.  
Schůze FGK 18.11 v 15 h – odsouhlasení stipendií nastupujících doktorandů, pro ně 
převede proděkanka prostředky na příslušné účty. 
Provozní náklady na grantech neměníme, odvody na režii jsou již strženy. 
Badatelské granty: přehled čerpání k 20.9. rozeslán řešitelům oborových grantů, u 
některých špatná kázeň čerpání. 

 Cena Unipetrolu. Hlasováním bylo rozhodnuto, že za fakultu budou na ceny za 
diplomovou práci a dizertaci navrženi Pavlína Novotná a Pavel Řezanka. Ti doručí 
materiály na děkanát do 14.10., postoupíme dále na VaV. 

 Cena Siemens. Přihlášku podal ing. Koubek, hodlá dále podat ing. Ondo. 

 Marie Curie Action European Industrial Doctorates. Doktorát probíhá 50% na 
výzkumné instituci a 50% v privátním subjektu  pod dvojím vedením, 1-5 doktorandů 
na jeden projekt. http://ec.europa.eu/research/mariecurieactions/  

 

 

 3/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 
 Proděkan pro pedagogiku navrhl termíny pro tradiční setkání studentů FCHI se 

zástupci ústavů, na kterém zástupci představí v práci na ústavech. Setkání budou 
v posluchárně B II od 13:00 hodin. Dne 4. 11. (pá) mají prezentaci ústavy 402, 403, 
 409, 832 a 974. Dne 11. 11.  (pá) mají prezentaci ústavy 413, 437, 444 a 445.  

 
 
4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan prof. Matějka:  

 Probíhá příprava projektu OPVK na popularizaci vědy koordinovaná Oddělením 
komunikace. Za fakultu byly podány podklady odhadu finančních nároků a přehled 
možného zapojení do jednotlivých klíčových aktivit.  

 23. 9. 2011 proběhnul Chemický jarmark na Vítězném náměstí, fakulta se 
prezentovala dvěma velkými stany za účasti pracovišť 402, 403, 414/409 a 444 se 
stánky: Hrátky s fyzikou a fyzikální chemií a Zábavná analytika a inženýrství. Proděkan 
děkuje všem zúčastněným, zvláště pak Dr. Scholtzovi (444), Dr. Randové (403) a Ing. 
Dohnalovi (414).  

 
 
5/ Různé  

prof. Schrejber – přesměrování e-mail adresy doživotně i u zaměstnanců, po odchodu 
ze zaměstnaneckého stavu 

- nutnost vysvětlit zaměstnancům „Jak tečou peníze do školy“ – 
děkan připraví na své ústavní schůzky stručný přehled 
 

 
Termín příštího zasedání kolegia děkana bude 1. listopadu 2011 od 15 hodin. 
 
 
        prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
               děkan 

http://ec.europa.eu/research/mariecurieactions/

